
Styrelsemöte KFUM Örebro Frisbee

Datum: 231002 Kl 17.30
Plats: Tegelbruket
Närvarande: Anton L, Erika N, Jonas P, Calle W och Daniel S

1 Ordförande Anton L förklarar mötet öppnat.

2 Erika N väljs till justerare.

3 Mötesdeltagarna godkänner dagordningen.

4 Genomgång av föregående mötes protokoll.

5 Rapport från ultimate.
Ungdoms-SM utomhus arrangerades i Skarpnäck. KFUM knep gulden i både U17 och U20. I U!¤
kämpade vi till oss en fjärdeplats. Seniorerna tog också guld utomhus medan damlaget kom 3:a.
Seniorernas SM avgjordes på Rosta gärde 16-17 september.
Inomhusträningarna har nu dragit igång både för juniorer och seniorer.

6 Rapport från discgolfen.
Elvis Eriksson-Sveiven och Elina Wilnerzon är uttagna i landslaget 2024. Niklas Gredemyr vann en
deltävling på nationella touren i Hässleholm. Hela sverigeeliten deltog.
Klubbmästerskapet avgjordes föregående helg. Elvis E-S försvarade sitt guld i openklassen. Per
Sjögren vann MP40, Lotta Korslid i FP40, Elina Wilnerzon i FPO och Elis Zetterdahl i
juniorklassen.
Tack & Bock arrangerades för andra året. Anton Lööf och Erik Kylborn tog hem vinsten. I år deltog
ca 20 st i den trevliga och avslappnade tävlingen. Jonas föreslår att vi upprepar arrangemanget nästa
år.
Örebrotouren har avslutats. Under året deltog 292 unika spelare. Segrare i de olika klasserna blev
Emma Evertsson (FPO), Simon Sundvall Kruger (MPO), Erik Kylborn (MJ18) och Peter Magnholt
(MP40). Arrangörsgruppen har skött det bra under året.
Jonas Pärtma vann Swedish amateur championship i MP50. Tävlingen avgjordes i Ale.

7 Rapport från kassören.
Vi har kommit igång med betalkorten. Bangruppen har använt de mest. De fungerar bra att ha i
mobilen. Daniel har fört in de medlemmar som betalat medlemsavgiften i kiosken i Hästhagen.
Medlemsregistret är uppdaterat. Han har haft möte med laget.se. De ska ev ändra rutiner kring
fakturering. Nytt möte är planerat framöver. Vi är öppna för att testa funktioner som kan förenkla
arbetet.
Ny diskussion kring att ordna ett swishnummer till föreningen. Det har sina fördelar vid exempelvis
turneringar och tävlingar men kostar i avgifter. Det beslutas att Daniel ska undersöka saken.

8 Övriga ärenden.

− 50-års jubileumet.
Under förra mötet diskuterades vilka som skulle tillfrågas för kommittén som ska vara ansvarig för
firandet. Tillfrågade är Torkel, Anders B, Thomas S samt Erika. Calle ska fråga Ingela F om hon
kan tänka siig att ingå i gruppen. Det har skapats en messengergrupp av gamla ultimatespelare där
jubileet diskuterats. Deras förslag på datum för festligheten är lördagen 240525.

− Swedish amateur team championship arrangeras av DgEvents. Jonas har ansökt om att få
tävlingen till Örebro nästa år. Det kommer isf behövas toalett i anslutning till bägge



banorna. Vi får hyra av kommunen om de inte kan låna ut.

− Discshoppen. Daniel har funderingar kring inköp av discar. Han får in fakturor på inköp som
ej är förankrade innan. Han vill styra upp kiosken och få en överblick över vad som säljs och
vad som ska köpas in. Inköp ska förankras hos kassören i förväg. Daniel får kolla med
Anders B gällande nyckel till discshoppen.

− Anton var på mötet med kommunen gällande Brickebergs framtid. Tanken är att det nästa
höst ska byggas en väg mellan Kunskapsskolan och Teologiska högskolan ut mot
Norrköpingsvägen. I detaljplanen har också Kunskapsskolans mark utökats söderut. Det är
fortfarande oklart när skolans gymnastikssal ska byggas.

Norr om vägen (hål 1, drivingrangen, hål 2, hål 18) planeras det för byggnation. Oklart när
byggandet startar här.
Området söder om Stenåsvägen (över vägen från transformatorstationen) där vi tidigare tittat på hål
kan nu vara aktuellt igen. Även de hål som vi diskuterat med Sörbybacken kring.
Antons tanke är att vi bjuder in till ett möte för de klubbmedlemmar som är intresserade och som
vill jobba med de banförändringar som krävs. Tid och datum för mötet bestäms till 17/10 kl 18 på
Tegelbruket. Vi ska du informera om läget, visa bilder/kartor, bilda en arbetsgrupp och diskutera
möjligheter. Styrelsen tycker att vi minst behöver 4 st nya hål.

9 Mötets avslutande. Tid för nästa möte bestäms i messengergruppen.

…...................................................... …......................................................
Sekreterare Justeringsman


